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Núm. 119. Maig 97 IHŒ3 

L'oposició presenta una impugnació al 
presupost de l'any 97 
El senyor Estapé es va oferir a parlar amb Roquerois per tal de donar a 
conèixer els punts més rellevants de la impugnació que el grup de l'oposició 
va decidir presentar en contra deis pressupostos elaborats per l'Ajuntament 
per aquest any noranta-set 

La impugnació com a tal fou 
exposada durant el darrer pie, però no 
fou estimada, de manera que els 
pressupostos d'enguany foren 
aprovats . El senyor Estapé ens va 
manifestar que el seu grup està albirant 
la idea de recorrer al Tribunal de 
Comptes. 

Segons Estapé, el pressupost 
parteix d'un greu plantejament, ja que 
s'hadissenyat calculant, en primer Hoc 
les despeses generals i en base a 
aquesta premissa, s'han calculat les 
partides d'ingressos fins a poder ajustar 
ingressos amb despeses. 

El pressupost présentât per 
l'Ajuntament suma un total de 881 
milions, deis quals 321 están destinats 
a inversions i amb els quals, es pensen 
dur a terme vint-i-vuit projectes. 
D'aquests 321 milions, 162 
procedeixen de contr ibucions 
especiáis, 37 de la Junta de 
Compensació de Roca 2, 53 de 
subvencions i cinquanta més es 
cobraran a través d'un prèstec, de 
manera que l'esforç de l'Ajuntament 
es redueix a cobrir els dinou milions 

restants, que no son tais tenint en 
compte que setze milions provindran 
d'una venta de parcel-les del Roca 2.. 

A més a més, Estapé destaca que 
" L'Ajuntament s'ha dedicat a fer 
propaganda deambulada al divulgar 
grans inversions, però que a la práctica 
es pot ja comprovar com encara no 
s'ha consumât cap iniciativa : dels 
vint-i-vuit projectes previstos, encara 
no se n'ha realitzat cap, quan de fet, 
ens sitúem ja finals de maig, per tant, 
a meitat de I'excercici. "Aquest membre 
de l'oposició posa com a mostra 
diferents projectes, dels quals encara 
no s'acaba d'entendre com es pensen 
finançar. " És el cas - explica Estapé -
dei projecte de la Rambla. Part d'eli es 
preveu èsser cobert amb 31 milions 
que a les partides de 1' Ajuntament 
s'apiacen per a l'any 98, per tant, no 
cal comptar amb ells enguany." 

La impugnació no fou 
estimada al darrer pie, 
però el Sr. Estapé va 
manifestar que el seu 
grup està albirant la 
idea de recorrer al 

Tribunal de Comptes 

Respecte els ingressos, si en el 
darrer any es comptava amb 135 
milions per contribucions especiáis, la 
partida d'aquest any s'ha apujat fins a 
una xifra de 148 milions, que Estapé 
considera desmesurada. D'altra 
banda, també es detecta un ascens en 
l'impost d'Activitats Econòmiques, que 
es sitúa en un 32%. L'oposició 
considera que aquesta també es una 
xifra exagerada, partint del fet que al 

municipi tampoc no existeixen tants 
nuclis industrials com perqué la seva 
futura multiplicació permeti justificar 
aquesta partida d'ingressos. 

Altres xifres representatives que 
demostren com es parteix d'una inf liada 
general de les partides serien, per 
exemple, les taxes de l'impost per 
escombrarles o el de l'aigua mateix. 
L'oposició apunta a que tant en el 
primer cas ( que s'ha apujat fins a un 9 
% ) com en el segon ( que ratlla la xifra 
del 50 % d'augment ) es cau en un 
abús per part de l'equip de govern, ja 
que a més, " no s'ha realitzat cap 
liquidació " 

En el capítol de despeses, el senyor 
Estapé també vol assenyalar la puja 
de salaris del personal de l'Ajuntament. 
Aquest darrer, segons Estapé, ho 
intenta justificara través de l'increment 
de productivitat, la preséncia de 
contractes especiáis, etcétera tot i 
que Estapé ressalta que cap justificació 
no és prou vàlida, ja que si es recorre 
a la relació de persones, és fácil 
observar com s'ha produit cert 
favoritisme envers alguna gent, i a 
més, de forma " un tant descarada " : ! 
ja per acabar, l'oposició vol manifestar 
que en quan a les despeses financeres 
generals, l'Ajuntament pretén justificar 
una baixada general d'aquestes, 
situant-les en una xifra del 17% : 
Segons Estapé, L'Ajuntament gosa 
atribuir-se el mérit d'aquest descens, 
quan " La baixada s'ha produit a nivell 
de tot Testât i encara ha estât poca en 
el nostre municipi, ja que hauria 
d'haver-se rebaixat fins arribar a un 30 
% " 

Isabel Pérez 
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